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REPUBLIKA HRVATSKA

ISTARSKA ŽUPANIJA

Upravni odjel za zdravstvo i socijalnu skrb
Pula, Flanatička 29, p.p. 198
teI.052/352-155, fax: 052/352-154

KLASA: 550-01/14-01 /4B
URBROJ: 2163/1-06/5-14-2
Pula, 7. srpnja 2014.

Zapisnik sa 3. sjednice
Savjeta za umirovljenike i osobe starije životne dobi Istarske županije održane 2.

srpnja 2014. godine

Mjesto održavanja: Istarska županija, Flanatička 29

Vrijeme održavanja: 12.00-15.00

Prisutni: Vesna Grubišić Juhas, Vladimir Buršić i Bruno Stermotić

Ostali prisutni: zamjenik Župana Miodrag Čerina, predstavnice Upravnog odjela za
zdravstvo i socijalnu skrb Istarske županije: Sonja Grozić-Živolić, pročelnica, Davorka
Maras- Tkačuk, zamjenica pročelnice i Marša CamIić, viša stručna suradnica za socijalnu
skrb

Dnevni red:
1. Prihvaćanje zapisnika sa 2. sjednice Savjeta za umirovljenike i osobe starije životne

dobi
2. Informacija o novom Zakonu o socijalnoj skrbi i Prijedlogu mreže socijalnih usluga
3. Informacija o projektnim prijedlozima koje su domovi za starije i nemoćne osobe u

Istarskoj županiji dostavili Ministarstvu socijalne politike i mladih RH temeljem
raspisanog Javnog poziva za dostavu projektnih prijedloga za projekte za
inrastrukturna ulaganja u sustav socijalne skrbi koji imaju namjeru aplicirati korištenje
strukturnih fondova EU 2014.-2020.

4. Dogovor o projektima koji će se podržati u Istarskoj županiji
Dogradnja domova u : Raši, Rovinju, A. Štiglić Pula
Depandansa u Puli
Gregovica u Puli

5. Konkretizacija stava Savjeta o potrebama izgradnje novog doma za starije osobe u
Puli ili iznalaženje drugog načina rješavanja tog gorućeg problema

6. Informacija o projektu izgradnje novog objekta Opće bolnice u Puli
7. Informacija o projektu izgradnje Hospicija u Puli
B. Razno



Ad 1: Prihvaćanje zapisnika sa 2. sjednice Savjeta za umirovljenike i osobe starije životne
dobi

Zapisnik se jednoglasno prihvaća.

Ad 2: Informacija o novom Zakonu o socijalnoj skrbi i Prijedlogu mreže socijalnih usluga

Marša Camlić prezentira odredbe Zakona o socijalnoj skrbi te Prijedlog mreže socijalnih
usluga (ppt. prezentacija u privitku).
Bruno Stermotić, konstatira da je prijedlog mreže socijalnih usluga koji je dalo Ministarstvo
socijalne politike i mladih korak unazad dok je prijedlog koji je dala Istarska županija u
skladu sa realnom potrebom za pojedinim uslugama na području Istarske županije te
omogućava razvoj novih usluga.
Davorka Maras-Tkačuk iznosi informaciju da Ministarstvo socijalne politike i mladih još nije
donijelo Odluku o cijenama te da bi se mreža trebala planirati tek nakon što su cijene
usluga poznate. Smatra da nam se možda neće isplatiti da ukupni kapacitet za pojedine
socijalne usluge bude obuhvaćen mrežom, obzirom na navedenu činjenicu da još ne
znamo koje će visine biti cijene koje će definirati Ministarstvo.
Vladimir Buršić daje primjedbu na neizraženu potrebu od strane županije za
osiguravanjem kapaciteta u mreži za usluge boravka za starije osobe koje pružaju fizičke
osobe kao profesionalnu djelatnost (obiteljski domovi).
Marša CamIić daje odgovor da su svi dosadašnji zahtjevi za otvaranjem obiteljskih domova
koje je zaprimio Upravni odjel bili usmjereni na pružanje usluga smještaja, a niti jedan za
usluge boravka, pa je procijenjeno da potreba ne postoji, ali će se primjedba uzeti u obzir.

Ad 3 i Ad 4: Informacija o projektnim prijedlozima koje su domovi za starije i nemoćne
osobe u Istarskoj županiji dostavili Ministarstvu socijalne politike i mladih RH temeljem
raspisanog Javnog poziva za dostavu projektnih prijedloga za projekte za infrastrukturna
ulaganja u sustav socijalne skrbi koji imaju namjeru aplicirati korištenje strukturnih fondova
EU 2014.-2020.

Davorka Maras-Tkačuk prezentira projektne prijedloge prijavljene na Javni poziv iz naziva
točke (tablica sa detaljnim podacima nalazi se u privitku). U svibnju 2014. objavljeni su
rezultati Ministarstva socijalne politike i mladih za dostavljene projektne prijedloge od
strane županijskih domova za starije i nemoćne osobe i Društva Crvenog križa Istarske
županije.

Vesna Grubišić-Juhas se nadovezuje na izloženo te smatra da bi bilo dobro kada bi se
Grad Pula uključio u realizaciju završnog dijela projekta za Štiglić, tj. kada bi se trošak
financiranja završnog projekta podijelio između Istarske županije i Grada Pule.

Vladimir Buršić konstatira da je sve navedene projekte koji su navedeni potrebno što prije
dovesti do završne razine, tj. do razine građevinske dozvole kako bi bili u potpunosti
spremni za prijavu na natječaje za financiranje koji budu raspisani.



Vesna Grubišić predlaže da se napravi glavni izvedbeni projekt za dogradnju Štiglića
(Krležina ulica) jer svi preduvjeti za to postoje.
Bruno Stermotić smatra da sve projekte treba privesti kraju i podržava prijedlog za
finaliziranje sve sadašnje dokumentacije.
Savjet se usuglasio da se u sklopu rasprave pod točkom Ad 3 obuhvatila i tema točke Ad
4.

Ad 5: Konkretizacija stava Savjeta o potrebama izgradnje novog doma za starije osobe u
Puli ili iznalaženje drugog načina rješavanja tog gorućeg problema

Bruno Stermotić poziva članove Savjeta da iznesu stav u vezi mogućnosti izgradnje novog
doma za starije osobe u Puli. Predlaže opciju javno-privatnog partnerstva ili prenamjenu
prostora Opće bolnice Pula (bivša Mornarička bolnica) u dom za starije. Smatra da se
mora početi rješavati gorući problem lista čekanja u domovima za starije i nemoćne osobe,
koja prema njegovom mišljenju nije realna, ali činjenica je da 400-500 ljudi sigurno ima
potrebu za uslugom smještaja a trenutno se nalaze na listi čekanja.

Miodrag Čerina smatra da ukoliko cijene smještaja u domovima dođu na razinu tržišnih,
kao što je najavljeno, to čini veliki pritisak na lokalnu zajednicu (obzirom na sufinanciranje
troškova smještaja korisnika).

Vesna Grubišić-Juhas smatra da zbog nerješavanja ovakvih problema ne uspijevamo
razmišljati o kvaliteti usluga i razvoju.

Vladimir Buršić postavlja pitanje vezano za namjenu prostora Vile Idole (Gupčeva ulica).

Sonja Grozić-Živolić daje odgovor da ključeve navedenog objekta ima Crkva a vlasništvo
je državno. Zatraženo je od AUDIA (Agencija za Upravljanje Državnom Imovinom Audio)
da se navedeni objekt dodijeli Gradu Puli, obzirom da je procijenjeno da Grad ima najveće
mogućnosti za dobivanje vlasništva. Odgovor još nije dobiven, a za provjeru navedenog se
obvezala zauzeti zamjenica gradonačelnika Grada Pule, gđa. Elena Puh-Belci. Zadnja
informacija vezano za svrhu namjene navedenog prostora je bila da se u istom planira
razvoj usluga za psihički bolesne osobe (boravak).

Davorka Maras- Tkačuk iznosi informaciju o trenutnom procesu de-institucionalizacije i
transformacije ustanova za psihički bolesne odrasle osobe te mogućnosti prenamjene
prostora postojećih ustanova u Istarskoj županiji (prvenstveno se misli na prostor Vile
Marie) kako bi se određeni kapacitet u njima oslobodio za smještaj starijih osoba.

Nakon provedene rasprave doneseni su zaključci:

1. Savjet predlaže finaliziranje projekta za Dom za starije i nemoćne osobe Alfredo
Štiglić (Krležina ulica) na način da Istarska županija u suradnji sa Gradom Pula
omogući financiranje glavnog projekta.

2. Savjet daje prijedlog Županu da se izradi analiza mogućnosti korištenja prostora
Opće bolnice Pula (bivše Mornaričke bolnice) za namjenu budućeg doma za starije
osobe u Puli



Ad 6: Informacija o projektu izgradnje novog objekta Opće bolnice u Puli

Miodrag Čerina informira Savjet o projektu te iznosi informaciju da je izabran izvođač
radova za projekt izgradnje novog objekta Opće bolnice u Puli. Potrebna sredstva su
osigurana i trenutno nema nikakvih problema oko realizacije. Jedino što može usporiti
proceduru je žalba prijavitelja koji nisu izabrani za izvođače, ali to se ne očekuje obzirom
na veoma dobru suradnju s njima. Dana 11. srpnja 2014. u Pulu u posjetu vezano za ovaj
projekt dolazi novi ministar zdravlja g. Siniša Varga.

Ad 7: Informacija o projektu izgradnje Hospicija u Puli

Miodrag Čerina iznosi informaciju da su prvi korak za pokretanje projekta izgradnje
hospicija u Puli pokrenuli Biskup i Župan. U prostorima Doma za umirovljene svećenike bi
se osigurao prostor za 12 korisnika. Napominje da Opća bolnica Pula ima u mreži 5
kreveta što ukupno čini 17 mjesta za korisnike. Planiraju se dislocirani kapaciteti hosipicija
u Labinu, Umagu i Pazinu. Time bi se ispunio standard prema utvrđenim potrebama
temeljem istraživanja Ministarstva zdravlja. Dogovoreno je da će opremu za hospicij
osigurati Porečko-pulska biskupija a Istarska županija će osigurati potrebna sredstva za
kadar.

Bruno Stermotić smatra da ukoliko se projekti pod točkama Ad 6 i Ad 7 realiziraju, riješili
bismo dva ključna problema u Istarskoj županiji u ovom području.

Pod točkom razno nije bilo rasprave.

Sastanak je dogovoren za jesen 2014. godine.

Privici:

Prezentacija "Zakon o socijalnoj skrbi" i "Prijedlog mreže socijalnih usluga"
Popis projektnih prijedloga
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